
Svenska Dobermannklubben 

 

Mellannorrlands LO 

 

Vårt LO vill väcka frågan hur vi ska arbeta framåt för att öka intresset för våran ras och 
motverka den genförlust som en numerärt krympande ras medför. 

Vi är mycket oroade av att den genetiska bredden minskat under senare år med stor risk 
för inavelsproblem.  

Det är hög tid att skapa strategier för att motverka detta om vi vill rädda vår ras. Det finns 
olika sätt tex inkorsningsprojekt, x-register och kloning. 

Med inkorsning tillförs nya gener till vår ras och med kloning bevarar/återför man 
förlorade genuppsättningar. 

Just nu är kloning förbjudet i Europa men i bland annat USA klonar man hästar, 
specialsökshundar, servicehundar, polishundar och hundar inom det amerikanska 
försvaret. 

Vi tycker att frågan gällande rasens överlevnad är viktig och frågan om hur vi gör måste 
lyftas. Vår önskan är att Dobermannklubben tar tag i frågan och börjar arbeta med den 
både nationellt och att frågan väcks inom IDC. 

 


